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Protokół nr 14/2023 

z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 13 grudnia 2023 r.  

 

WAK.0012.1.14.2023 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący komisji Pan Grzegorz Kubalski, witając 

członków komisji oraz Gości. Lista obecności Radnych i Gości obecnych na posiedzeniu 

stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

W posiedzeniu wzięło udział dziewięciu członków Komisji Rozwoju:  

1) Aleksandra Bednarek; 

2) Agnieszka Borkowska; 

3) Piotr Choroś; 

4) Zbigniew Garbaczewski 

5) Izabela Kownacka; 

6) Grzegorz Kubalski; 

7) Wiesław Smoczyński; 

8) Leszek Smuniewski; 

9) Grzegorz Zbroch. 

 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

1) Otwarcie posiedzenia. 

2) Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3) Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.  

4) Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji w dniu: 

a) 25 października br.; 

b) 22 listopada br.; 

c) 27 listopada br. 

5) Wolne wnioski. 

6) Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji powiedział, że porządek posiedzenia został radnym wcześniej 

udostępniony. Zapytał, czy ktoś chciałby wnieść jakieś uwagi. Nikt nie zgłosił propozycji 

zmian. Przewodniczący komisji przystąpiła do jego realizacji. 

 

 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego 

o omówienie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 

Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Legionowskiego na rok 2023.  
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Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w planie dochodów, są zawarte zmiany, będące 

w kompetencji Komisji Rozwoju i dotyczące: 

1) zwiększenie z tytułu: 

a) 10.000,00 zł - opłat za zajęcie pasa drogowego; 

b) 80.000,00 zł - dochodów stanowiących 25% i 5% udział powiatu w 

zrealizowanych na rzecz Skarbu Państwa dochodach, należne powiatowi na 

podstawie ustawy o gospodarce nieruchomościami, ustawy o przekształceniu 

prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe 

w prawo własności tych gruntów i ustawy o dochodach jednostek samorządu 

terytorialnego; 

c) 30.000,00 zł - wpływów z opłat za usługi geodezyjne i kartograficzne; 

d) 30.091,00 zł - wpływu zwrotu kosztów postępowań na podstawie postanowień 

Sądu; 

e) 100.000,00 zł - kapitalizacji odsetek od środków zgromadzonych na rachunkach 

bankowych Starostwa Powiatowego w Legionowie oraz odsetek od środków 

zdeponowanych w formie lokat terminowych założonych na rachunku Powiatu 

Legionowskiego; 

f) 665.682,00 zł - części oświatowej subwencji ogólnej dla Powiatu Legionowskiego 

w roku 2023 ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej zgodnie 

z informacjami Ministra Finansów; 

2) zmniejszenie - 5.000.000,00 zł - środki z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych na dofinansowanie inwestycji pn.: „Opracowanie 

dokumentacji projektowej oraz rozbudowa drogi powiatowej Nr 1820W w Gminie 

Jabłonna - etap 1” w związku z przesunięciem planowanego zakończenia realizacji 

zadania z 2023 r. na 2024 r. Środki w kwocie 5.000.000,00 zł stanowić będą 

dofinansowanie realizacji zadania w 2024 r. 

 

Nadmieniła, że w projekcie uchwały, w kompetencji Komisji Rozwoju, w planie wydatków 

– zmniejszenie, zawarta jest zmiana: 5.044.188,39 zł. Są to środki zaplanowane na 

realizację zadania majątkowego pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej oraz 

rozbudowa drogi powiatowej Nr 1820W w Gminie Jabłonna - etap 1”, w związku z 

przesunięciem planowanego zakończenia realizacji zadania w zakresie prac budowlanych 

wraz z nadzorem inwestorskim z 2023 r. na 2024 r. m.in. z uwagi na niesprzyjające 

warunki atmosferyczne powodujące brak możliwości prowadzenia prac budowlanych w br. 

Kwota 5.000.000,00 zł tytułem środków z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych, będzie stanowić źródło dofinansowania realizacji zadania w 

2024 r. Zadanie realizowane w ramach przedsięwzięć ujętych w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że omawiany projekt uchwały w zakresie właściwości 

Komisji Rozwoju, został pozytywnie zaopiniowany.  

 

 

Następnie Przewodniczący komisji poprosił Skarbnika Powiatu Legionowskiego o omówienie 
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projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023 – 2043.  

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że projekt uchwały przedstawia zmiany, które 

zostały podjęte w ramach kompetencji Zarządu Powiatu, w okresie od 27 listopada do        

11 grudnia br. oraz z projektem uchwały Rady Powiatu w Legionowie, który został przed 

chwilą omówiony.  

 

Dodała, że w projekcie uchwały w ramach dochodów, zawarte jest zmniejszenie o kwotę 

5.000.000,00 zł planu dochodów majątkowych tytułem środków z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych oraz zmniejszenie o kwotę 5.044.188,39 zł 

planu wydatków majątkowych, przeznaczonych na realizację zadania majątkowego pn.: 

„Opracowanie dokumentacji projektowej oraz rozbudowa drogi powiatowej Nr 1820W w 

Gminie Jabłonna - etap 1” w związku z przesunięciem planowanego zakończenia realizacji 

zadania z 2023 r. na 2024 r. oraz w wierszu dotyczącym 2024 r. zwiększenie o kwotę 

5.000.000,00 zł planu dochodów majątkowych, tytułem środków z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych oraz zwiększenie o kwotę 5.005.453,00 zł 

planu wydatków majątkowych z przeznaczeniem na realizację zadania majątkowego pn.: 

„Opracowanie dokumentacji projektowej oraz rozbudowa drogi powiatowej Nr 1820W w 

Gminie Jabłonna - etap 1” w związku z przesunięciem planowanego zakończenia realizacji 

zadania z 2023 r. na 2024 r. 

 

W związku z tym, w załączniku nr 2 do omawianej uchwały w Wykazie przedsięwzięć do 

WPF wprowadzona zostaje zmiana w przedsięwzięciu pn. „Opracowanie dokumentacji 

projektowej oraz rozbudowa drogi powiatowej Nr 1820W w Gminie Jabłonna - etap 1”. 

Zmniejszono łączne nakłady finansowe do kwoty 13.181.434,61 zł, zmniejszono limit w 

2023 r. do kwoty 7.955.811,61 zł, wprowadzono limit w 2024 r. w kwocie 5.005.453,00 zł 

oraz zmniejszono limit zobowiązań do kwoty 12.961.264,61 zł, w związku z przesunięciem 

planowanego zakończenia realizacji zadania w zakresie prac budowlanych wraz z nadzorem 

inwestorskim z 2023 r. na 2024 r. m.in. z uwagi na niesprzyjające warunki atmosferyczne 

powodujące brak możliwości prowadzenia prac budowlanych w br. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że omawiany projekt uchwały w zakresie właściwości 

Komisji Rozwoju, został pozytywnie zaopiniowany.  

 

 

Przewodniczący komisji powiedział, że w kompetencji Komisji Rozwoju jest również 

uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2023. Zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego o 

omówienie projektu uchwały. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w zakresie wydatków, które nie wygasają z 

końcem roku 2023 na łączną kwotę 705.633,63 zł dotyczą następujących zadań: 
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1) 442.927,63 zł – zadanie bieżące pn.: „Akcja zima" - w ramach realizacji zadania 

przeprowadzono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego i zawarto 

umowy na zimowe utrzymanie dróg powiatowych oraz powierzchni utwardzonych 

znajdujących się w ciągach dróg powiatowych; 

2) 248.706,00 zł – zadanie inwestycyjne pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej 

oraz rozbudowa drogi powiatowej Nr 1818W - ul. Kościelnej w Gminie Wieliszew”. 

W ramach zadania w wyniku rozstrzygniętego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowej 

w zakresie rozbudowy drogi powiatowej Nr 1818W. Z uwagi na termin uzgodnienia 

koncepcji opracowanie dokumentacji projektowej nie będzie możliwe w 2023 r.; 

3) 14.000,00 zł – zadanie bieżące pn.: „Opracowanie Programu Ochrony Środowiska 

dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023 - 2027 z perspektywą do 2031 roku oraz 

Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Legionowskiego na 

lata 2018 - 2022 z perspektywą do 2026 roku”. W wyniku rozstrzygniętego 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego zawarto umowę na wykonanie 

zadania, które wymaga uzyskania wielu informacji i uzgodnień z instytucjami, które 

w obszarze swoich działań realizują zadania z zakresu ochrony środowiska                     

i przyrody. Z uwagi na przedłużający się proces uzgodnień realizacja zadania nie 

będzie możliwa w 2023 r. 

   

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że omawiany projekt uchwały w zakresie właściwości 

Komisji Rozwoju, został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Kolejno Pan Grzegorz Kubalski wskazał, że do projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2024 – 2043 oraz do projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2024, które zostały już zaopiniowane przez 

członków Komisji Rozwoju, została przekazana przez Zarząd Powiat autopoprawka.   

 

Odniósł się również do pytania radnego Pana Wiesława Smoczyńskiego. Zaznaczył, że na 

ten moment rekomendowane będzie przyjęcie budżetu w takim kształcie, w jakim został 

przygotowany. Dodał, że zobowiązania rządu będą miały dopiero odzwierciedlenie w 

projekcie ustawy budżetowej, nad którą prace przewidziane są od 21 grudnia br. Oznacza 

to, że dopiero w tym dniu będzie wiadomo, w jaki sposób jest zaplanowana rekompensata 

środków dla jednostek samorządu terytorialnego na pokrycie kosztów zwiększonych 

wynagrodzeń nauczycieli. 

Następnie powiedział, że jeżeli chodzi o wynagrodzenia pracowników szeroko rozumianej 

administracji samorządowej, nie jest wiadomym, czy Premier mówiąc o podniesieniu 

wynagrodzeń w sferze publicznej miał na myśli administrację rządową, czy całą 

administrację, z tego względu, że zwiększenie wynagrodzeń dla pracowników zarówno 

starostw powiatowych oraz jednostek organizacyjnych powiatów i analogicznie gmin, 

wymaga de facto zwiększenia dochodów własnych, co nie zostało nigdzie zapowiedziane, 

w związku z tym nie jest wiadomym z jakiś środków samorządy miałyby wypłacić podwyżkę 

w wysokości 20%. Nadmienił, że jest dodatkowy problem o charakterze porządkowo – 
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formalnym, a mianowicie, żeby zagwarantować 20% podwyżkę wynagrodzeń w sektorze 

samorządowym należy uaktualnić tabele zaszeregowań w Rozporządzeniu Rady Ministrów, 

odnośnie wymagań kwalifikacyjnych na poszczególnych stanowiskach w jednostkach 

administracji samorządowej.  

  

Pan Wiesław Smoczyński zapytał jaki procent stanowi subwencja oświatowa w stosunku do 

wydatków na oświatę, tzn. ile dokłada powiat? 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że 80 % subwencji to jest pokrycie wynagrodzeń 

nauczycieli, pozostałą część dokłada powiat. 

 

Następnie Pan Wiesław Smoczyński dodał, że nie wyobraża sobie, że jak będzie podwyżka, 

to tylko dla administracji rządowej, a pracownicy samorządu powiatowego jej nie 

otrzymają. 

 

Skarbnik Powiatu Legionowskiego powiedziała, że w ustawie budżetowej na 2024 rok 

zaplanowany został wzrost wynagrodzeń w wysokości 7,6 %, natomiast Zarząd Powiatu 

przyjął wskaźnik wzrostu na poziomie 10%.   

 

Następnie Przewodniczący komisji zwrócił się do Skarbnika Powiatu Legionowskiego z 

prośbą o omówienie autopoprawki Zarządu Powiatu w Legionowie z dnia 11 grudnia 2023 

roku do projektu Uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Legionowskiego na rok 2024 oraz do projektu Uchwały Rady Powiatu w Legionowie 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2024 – 2043. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w omawianej autopoprawce Zarząd Powiatu, w 

związku z przesunięciem planowanego zakończenia realizacji zadania z 2023 r. na 2024 r., 

proponuje się zwiększenie planu dochodów w dziale 758 Różne rozliczenia o kwotę 

5.000.000,00 zł, tytułem środków z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych na dofinansowanie zadania majątkowego pn. „Opracowanie dokumentacji 

projektowej oraz rozbudowa drogi powiatowej Nr 1820W w Gminie Jabłonna – etap 1”.  

 

Dodała, że w autopoprawce zaproponowano również zwiększenie planu wydatków w dziale 

600 Transport i łączność, w rozdziale 60014 Drogi publiczne powiatowe o kwotę 

5.005.453,00 zł z przeznaczeniem na kontynuację realizacji zadania inwestycyjnego pn. 

„Opracowanie dokumentacji projektowej oraz rozbudowa drogi powiatowej Nr 1820W w 

Gminie Jabłonna – etap1”. Zmiana związana jest z przesunięciem planowanego 

zakończenia realizacji zadania w zakresie prac budowlanych wraz z nadzorem inwestorskim 

z 2023 r. na 2024 r., m.in. z uwagi na niesprzyjające warunki atmosferyczne 

uniemożliwiające dokończenie prac budowlanych w br. Dodała, że zadanie realizowane jest 

w ramach przedsięwzięć ujętych w WPF, finansowane w części ze środków Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych.        

 

Kolejno Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w celu zachowania równowagi 

budżetowej po wprowadzeniu wyżej opisanych zmian, po stronie dochodów i wydatków 

związanych z realizacją zadania majątkowego, proponuje się zwiększenie planu dochodów 

w dziale 750 Administracja publiczna o kwotę 5.453,00 zł tytułem odsetek od utworzonych 

lokat od środków zgromadzonych na rachunkach bankowych Starostwa Powiatowego w 

Legionowie.  
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Przewodniczący komisji podziękował za omówienie autopoprawki i zapytał, czy ktoś z 

radnych ma jakieś pytania. W związku z brakiem, przystąpił do procedury głosowania. 

Wynik głosowania: 

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że omawiany projekt uchwały w zakresie właściwości 

Komisji Rozwoju, został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w 

powiatowych przewozach pasażerskich jest cykliczną uchwałą podejmowaną corocznie 

przez Radę Powiatu, w związku z prowadzeniem przez powiat powiatowej komunikacji. 

Podjęcie przedmiotowej uchwały jest niezbędne do pozyskania środków z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych, gdzie wniosek został już złożony. Nadmienił, 

że sieć lini nie zostaje zmieniona, poza wydłużeniem linii nr 8 P, która zostaje wydłużona 

do Zegrza Południowego, aby zapewnić dojazd do węzła komunikacyjnego linii kolejowej.  

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że omawiany projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  

 

 

 

4. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji w dniu: 

 

a) 25 października br.; 

 

Przewodniczący komisji powiedział, że do protokołu zgłoszone zostały uwagi na poprzednim 

posiedzeniu komisji, dlatego protokół wtedy nie został przyjęty. Dodał, że poprawki zostały 

uwzględnione. Nadmienił, że nie zgłoszono żadnych nowych uwag. Zapytał, czy w chwili 

obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś uwagi. Nikt z obecnych radnych nie podjął tematu. Pan 

Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury głosowania. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, 1 głos wstrzymujący i brak głosów przeciwnych. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że protokół nr 11/2023 z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 25 października 2023 r. został przyjęty. 

 

b) 22 listopada br.; 

 

Przewodniczący komisji powiedział, że do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Zapytał, 

czy w chwili obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś uwagi. Nikt z obecnych radnych nie podjął 

tematu. Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury głosowania. Wynik głosowania: 

 

7 głosów za, 2 głosy wstrzymujące i brak głosów przeciwnych. 
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Przewodniczący komisji potwierdził, że protokół nr 12/2023 z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 22 listopada 2023 r. został przyjęty. 

 

 

c) 27 listopada br. 

 

Przewodniczący komisji powiedział, że do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Zapytał, 

czy w chwili obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś uwagi. Nikt z obecnych radnych nie podjął 

tematu. Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury głosowania. Wynik głosowania: 

 

9 głosów za, brak głosów wstrzymujących i przeciwnych. 

 

Przewodniczący komisji potwierdził, że protokół nr 13/2023 z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 27 listopada 2023 r. został przyjęty. 

 

 

 

5. Wolne wnioski. 

 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że uważa, iż powiat jest bardzo dobrze 

skomunikowany. Nawiązał również do tematu kolei w Zegrzu. Powiedział, że otrzymał 

informacje, iż na parkingu przy tej stacji mają powstać budynki usługowe. Wyraził 

zaniepokojenie tym faktem.  

 

Pan Zbigniew Garbaczewski odniósł się do inwestycji powiatowych w Gminie Jabłonna, 

które są obecnie projektowane i realizowane. Nawiązał do inwestycji na ul. Partyzantów. 

W jego ocenie nie wszystko zostało uwzględnione, np. przeprowadzenie ścieżki rowerowej 

na odcinku przy straży. Odniósł się również do drugiej części drogi – wjazd w ul. 

Wypoczynkową, ponieważ jest duży problem z wyjazdem z tej ulicy. Nadmienił, że Sołtys 

Chotomowa Północnego przekazywał pisma w tej sprawie do Starostwa Powiatowego, ale 

nie otrzymał odpowiedzi. 

 

Dodał, że uważa, iż takie poważne inwestycje powiatowe, powinny być omawiane z radnymi 

na komisji. 

 

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że wie, iż linia nr 6 nie jest powiatowa, ale prosi, 

żeby ta informacja została przekazana. Nadmieniła, że mieszkańcy zgłaszają skargi, że 

kierowcy odmawiają zatrzymywania się na wszystkich przystankach. 

 

Kolejno odniosła się do ul. Partyzantów o której wspominał przedmówca. Uważa, że ta 

droga to jest „dramat”, trudny przejazd jest zarówno samochodem, jak i rowerem. 

 

Pani Izabela Kownacka zapytała, czy są jakieś nowe informacje dotyczące wałów 

przeciwpowodziowych? 

 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że z ostatnich informacji przekazanych przez Wody 

Polskie wynika, że pozostało już tylko finalne wydanie decyzji. 

 

Pan Grzegorz Zbroch dodał, że wody gruntowe się podniosły i jak na Wiśle będzie 

utrzymywać się wysoka woda, to piwnice mogą zostać zalane wodą gruntową. 
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6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz 

Kubalski.                                                                   

 

      Przewodniczący Komisji Rozwoju 

 

       Grzegorz Kubalski 

Protokół sporządziła Agata Szraga 

 


